



Dr. Sandro Galea is Dean and Robert A. Knox Professor at the Boston University School of Public Health. He has been named an epidemiology innovator by *Time*, a top voice in healthcare by LinkedIn, and is one of the most cited social scientists in the world. His writing and work are featured regularly in national and global public media. A native of Malta, he has served as a field physician for Doctors Without Borders and has held academic positions at Columbia University, University of Michigan, and the New York Academy of Medicine.

Le **D^r Sandro Galea** est doyen et professeur Robert A. Knox à l'École de santé publique de l'Université de Boston. Il compte parmi les spécialistes les plus cités au monde dans le domaine des sciences sociales, *Time* l'ayant qualifié d'innovateur en épidémiologie et LinkedIn de voix de premier plan dans le secteur de la santé. Ses écrits et ses travaux sont régulièrement présentés dans les médias publics nationaux et mondiaux. Natif de Malte, il a été médecin de terrain pour Médecins Sans Frontières et a occupé des postes universitaires à l'Université Columbia, à l'Université du Michigan et à la New York Academy of Medicine.